
                                          

 

 

Schriftelijke vragen van de GroenLinks Statenfractie  

Betreft: Concessie busvervoer Zuidoost-Brabant 

‘s-Hertogenbosch, 17 november 2015 

Geacht College,  

Vandaag werd bekend dat alleen de huidige vervoerder Hermes een aanbod heeft ingediend op de 
openstaande concessie voor het busvervoer in de regio Zuidoost-Brabant (inclusief Eindhoven). Dit 
roept bij GroenLinks de volgende vragen op: 
 

1. Hoe beoordeelt u het feit dat slechts één vervoerder een aanbod heeft ingediend? 
2. Had een andere concessie en/of een ander concessieproces de kans op meer aanbiedingen 

kunnen vergroten? 
3. Wat betekent dit enkelvoudige aanbod voor het vervolgproces en de onderhandelingspositie 

van de provincie? 
4. Het feit dat er slechts één aanbod is, zou erop kunnen duiden dat een feitelijke markt voor 

regionaal busvervoer ontbreekt. Welke concrete aanwijzingen heeft u dat er wel sprake is 
van een regionale markt voor busvervoer? 

 
Bij voorbaat dank voor de beantwoording van bovenstaande vragen. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Namens de fractie van GroenLinks Brabant 
Arno Uijlenhoet 
  
 
 


